

# Verslag van de 68<sup>e</sup> Algemene Leden Vergadering

Gehouden op 28 september 2022.

## 1. Opening.

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij geeft aan dat het de bedoeling is om de volgende A.L.V. weer vroeger in het jaar te houden.

Er zijn 31 leden aanwezig. Een zestal leden heeft bericht van verhindering gestuurd.

## 2. Overleden leden.

Volgens goed gebruik worden de in het afgelopen jaar overleden leden met een minuut stilte herdacht. De voorzitter noemt de namen van 8 gestorven leden op en vermeldt ook het onlangs overleden lid To Lathouwers.

## 3. Verslag vorige vergadering van 8 november 2021.

Het verslag is met de uitnodiging voor de vergadering meegezonden. Zonder op- of aanmerkingen wordt het verslag ongewijzigd vastgesteld.

## 4. Jaarverslag bestuur en werkgroepen.

Ook het jaarverslag van het bestuur en de werkgroepen is meegestuurd met de uitnodiging. Er zijn verder geen vragen over.

## 5. Financieel verslag.

De voorzitter geeft het woord aan penningmeester Johan van Bakel. Deze geeft aan de hand van enkele sheets een toelichting op de financiële gang van zaken over 2021. Dank zij een succesvolle uitgave van het boek "Tussen markt en schoolwiel" en het ontbreken van activiteiten, zoals lezingen, vanwege de Corona-epidemie, is er een positief resultaat van € 2.269,- . **Toch zijn er grote zorgen over de toekomst, omdat door de stijging van de energieprijzen, de kosten hiervan zullen verdubbelen.** Ook het hervatten van de activiteiten brengt weer kosten met zich mee. Hij wijst er dan ook op, dat ondanks onze gezonde financiële situatie, aan een contributieverhoging, na ruim 15 jaar, niet te ontkomen is. Er zijn vanuit de vergadering geen op- of aanmerkingen over het financieel verslag.

## 6. Verslag kascommissie.

Namens de commissie brengt Peter Verkuijlen verslag uit . Hij stelt dat de financiële boekhouding volledig in orde is bevonden en stelt de vergadering voor bestuur en penningmeester decharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid. De vergadering stemt hier mee in. De voorzitter bedankt Peter voor zijn bijdrage aan de kascommissie en vraagt aan de vergadering, wie zijn plaats in wil nemen. De heer Harrie van Aarle stelt zich hiervoor beschikbaar.

## **6. Bestuursverkiezing.**

Aftredend en herkiesbaar is Gerdien van den Brand – Brekelmans. Er zijn geen tegenkandidaten ingediend en dus wordt Gerdien bij acclamatie herkozen. De voorzitter bedankt haar voor haar bereidheid om haar bestuursfunctie te blijven vervullen.

Verder heeft het bestuur Gonnie Habraken – van de Meugheuvel bereid gevonden om tot het bestuur toe te treden. Zij kan wegens ziekte helaas niet aanwezig zijn. Gonnie zal zich vooral gaan bezig houden met de organisatie van de lezingen en heeft hier al enige tijd werk van gemaakt. De vergadering stemt in met haar benoeming.

## **7. Mededelingen bestuur.**

De voorzitter geeft aan, dat als er leden zijn die interesse hebben deel uit te maken van een werkgroep of het bestuur, zij altijd welkom zijn om enkele bijeenkomsten hiervan bij te wonen. Graag vooraf even overleg met het secretariaat.

Er is door Leo van Lieshout, in samenwerking met de leden van de werkgroep, een proefdruk laten maken voor het Heemschild in A4 formaat. De voordelen hiervan zijn dat het handzamer is, prettiger leesbaar en dank zij een andere drukkerij ook goedkoper. Besloten is dit formaat van Heemschild met ingang van het volgend jaar in te voeren.

Zoals in de vorige vergadering al aan de orde was, wordt het Mededelingenblad zoveel mogelijk digitaal verzonden. Er zijn weer enkele aanmeldingen geweest die hiertoe overstappen.

Over de nieuwe huisvesting van het Heem in het Bestuurscentrum is nog geen nieuws te melden. Op 10 oktober a.s. heeft het bestuur een kennismaking met de nieuwe wethouder in het Heemhuis. Mogelijk horen we dan meer nieuws. Wel heeft de gemeente ons in het afgelopen jaar tijdelijk enkele ruimtes beschikbaar gesteld. Zo hebben we hier o.a. een groot deel van onze mutsencollectie op een goede manier kunnen onderbrengen. Door de conservator Willem van Liempt is alles netjes op foto vastgelegd in dozen opgeborgen.

De voorzitter stelt aan de vergadering de vraag, in hoeverre er belangstelling is voor het organiseren van activiteiten, zoals een fietstocht of een kleine excursie. Dit is in de afgelopen jaren niet mogelijk geweest. Diverse mensen geven aan hier wel voor te voelen; er zijn wel twijfels of een grote busreis nog wel haalbaar is.

De voorzitter roept de leden op zich beschikbaar te stellen om mede een van deze activiteiten te organiseren.

Verder geeft de voorzitter aan dat er over gedacht wordt om een cursus “oud schrift” te organiseren. Vanuit de vergadering blijkt hiervoor nog weinig animo.

Op 8 en 9 oktober worden weer de archeologiedagen gehouden Ook leden van onze werkgroep geven hier acte de préséance . Ook voor kinderen is dit een mooie activiteit om te bezoeken.

In samenwerking met R.C.E. wordt een onderzoek gedaan naar de mogelijkheid om ook in Sint-Oedenrode zgn Struikelstenen te leggen.

Verder is aan onze Heemkundige Kring verzocht input te leveren voor het project van Ger van de Oetelaar, in samenwerking met kasteel Henkenshage, om o.a. te komen tot een betere ontsluiting en belangstelling voor de kunstcollectie in het kasteel van de familie De Girard de Milet van Coehoorn.

Met Anne van Kuijk wordt samengewerkt aan haar project over de Militaire Verdedigingswerken, waarvoor haar vader het initiatief heeft genomen.

Verder vraagt de voorzitter aandacht voor het programma van de lezingen, die door de Heemnatuurgroep en het Bestuur worden georganiseerd. Dit is te vinden op onze website.

Alle activiteiten vinden plaats in de zaal “Maas en Dieze” waar nu ook deze vergadering is.

## **8. Rondvraag.**

Harrie van Aarle vraagt of de verhoging van de contributie definitief is. De voorzitter bevestigt hem dat de verhoging op 1 januari a.s. ingaat.

De basiscontributie wordt € 30,- ; voor een gezinslid € 10,- en een abonnement op Heemschild voor niet-leden gaat naar € 25,-

Paul Goemans informeert naar de stand van zaken over de bereikbaarheid van de gedigitaliseerde Midden Brabant. De voorzitter legt uit dat dit ligt bij de Tilburg University, die het in de Cloud moeten zetten. Paul oppert om te informeren of dit mogelijk bij de T.U. in Eindhoven zou kunnen, omdat zij mogelijk meer mogelijkheden hebben. De voorzitter zegt dat dit voor ons niet mogelijk is omdat Tilburg University een belangrijke financiële bijdrage aan het project heeft geleverd.

## **9. Sluiting.**

De voorzitter dankt iedereen voor zijn bijdrage en sluit de vergadering.

Na de pauze is er een gezellige quiz.